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MAMS ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2009. január 21. 17.00h 

Magyar Sport Háza, 1146 Bp, Istvánmezei út 1-3. 
 
 

Jelenlévők a mellékelt jelenléti ív szerint:  
 
Laboda Gábor Elnök  
Pusztai Csaba Gazdasági alelnök  
Csiba Péter Sportszakmai alelnök Később érkezett 
Daragó István Elnökségi tag  
Dr. Szűcs Viktor Elnökségi tag  
Kökényesi György Elnökségi tag, supermoto 

szakágvezető 
 

Sasvári Sándor Elnökségi tag, enduro 
szakágvezető 

 

Rieb György Elnökségi tag  
Bulcsu Rezső Gyorsasági szakágvezető  
Király Árpád Trial szakágvezető  
Zólyomi Andrea Főtitkár  
Vágó Tibor Sportbírói Bizottság vezetője  
Senyei György Salak szakágvezető  
Déczi Ferenc Motocross szakágvezető  
Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi elnök  
Dr. Némethi Zsolt MAMS jogi képviselője  
Nádasdi János Fegyelmi bizottság tagja  
 
 
Laboda Gábor levezető elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az elnökség 7 
jelenlévő fővel határozatképes. Jegyzőkönyv vezetésére Zólyomi Andreát, hitelesítőknek 
pedig Kökényesi Györgyöt és Sasvári Sándort. 
 
1/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja Zólyomi 
Andreát jegyzőkönyv-vezetőnek, valamint Kökényesi Györgyöt és Sasvári Sándort 
jegyzőkönyv hitelesítőknek. 
 
Az előzetesen kiküldött napirend a következő:  
 

1. Fellebbviteli tárgyalás 
2. Az előző ülés határozatainak áttekintése 
3. Tagfelvétel 
4. Magyar MotoGP szervezésének helyzete 
5. Fegyelmi bizottság tag megválasztása 
6. Környezetvédelmi szabályzat módosítás 
7. Alapszabály módosítás 
8. 2009. évi Alapkiírások 
9. 2009. évi versenynaptár 
10. 2009. évi sportdiplomáciai terv jóváhagyása 
11. Egyebek 
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1. napirendi pont: Fellebbviteli tárgyalás 
 
Laboda Gábor elnök a Szabó Kuksi SE ellen indított fegyelmi eljárás határozata ellen 
fellebbezést nyújtott be, mivel nem tartotta elég súlyosnak a kiszabott szankciót. Az Elnökség, 
mint fellebbviteli szerv, meghallgatta az eljárás alá vontat, majd a következő határozatot 
hozta: 
 
A MAMS Fellebbviteli Bizottsága az első fokon eljáró Fegyelmi Bizottság határozatát 
megváltoztatja, és a sportszervezetet a Szövetségből 11 hónapra kizárja, azonban a büntetés 
végrehajtását 2 évi időtartamra (próbaidőre) felfüggeszti. 
 
A fellebbviteli tárgyalás közben érkezett Csiba Péter, így a szavazásban már ő is részt vett. 
 
 
2. napirendi pont: Az előző ülés határozatainak áttekintése 
 
Pusztai Csaba: minden szakági versenyeredmény elfogadott az Elnökség, ezek megtalálhatók 
a honlapon. 
Az elnökség kijelölte a Mandátumvizsgáló- és Jelölő Bizottságát. A tagok erről értesítést 
kaptak. 
A magyarországi FIM salak szeminárium megrendezésére Nádasdi János kapott megbízást, 
valamint négy magyar résztvevő licencdíját a szövetség állja. 
Módosult a sportszabályzat, ez is megtalálható a honlapon. 
A környezetvédelmi szabályzat módosítását mind az SZT, mind az Elnökség elutasította. Az 
újabb tervezet a mai ülésen kerül megvitatásra. 
A 2009. évi díjtáblázat teljes egészében elfogadásra került. 
A biztosítások díja idén sem emelkedik, de lehetőség van arra, hogy a versenyzők és a bírók 
magasabb összegért s válthassanak, így magasabb térítési összeget kapnak egy esetleges 
sérülés esetén. 
A sportdiplomáciai terv első tétele került csak elfogadásra, a maradék a mai ülés egyik 
témája. 
 
 
A 3. napirendi pont (Tagfelvétel) dr. Némethi Zsolt kérésére utolsóként kerül sorra. 
 
 
4. napirendi pont: Magyar MotoGP szervezésének helyzete 
 
Bulcsu Rezső: az idő rövidsége miatt el kellett indítani a tanfolyamot. Az SZT-n elhangzottak 
alapján a titkárság megkeresi a GP szervezőit. A sportbíró nemcsak a GP-re kapnak 
igazolványt, hanem az összes gyorsasági versenyre, sőt más szakágakra is tovább képezhetők. 
Kb. 350-400 fő bíró kell a GP-re. 
 
Daragó István: belenyugszunk abba, hogy a MAMS-nak nincs kapcsolata a szervezőkkel? 
 
Laboda Gábor: nem a MAMS feladata, hogy a rendezőt felkeresse. Nem történt hivatalos 
megkeresés a részükről. 
 
Rieb György: nyitni kell feléjük, különben a rendező saját maga hozza ide a bírókat, az 
engedélyt, és a MAMS tekintélyes bevételtől esik el. 
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Wodicskáné Tállyai Beatrix: versenyt nem lehet rendezni a fogadó ország szövetségének 
engedélye nélkül. El kell indulni feléjük, hiszen a bírói tanfolyam már meg van hirdetve. 
 
Pusztai Csaba: közelíteni kell a Balatonring Zrt-hez. 
 
2/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az SZT 
döntését, mely szerint a MAMS felkeresi a Balatonring Zrt-t a MotoGP szervezésével 
kapcsolatban. 
 
 
5. napirendi pont: Fegyelmi bizottság tag megválasztása 
 
Pusztai Csaba: körlevél ment tagtoborzásra, két új jelölt érkezett. 
 
Senyei György: két tagot tud ajánlani, dr. Pabis Attilát, a Miskolci Városi Bíróság büntető 
bíróját, továbbá dr. Holtzer Olivér ügyvéd urat, a Heves Megyei Ügyvédi Kamara tagját. 
 
3/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással a Fegyelmi Bizottság 
tagjai közé nevezi ki dr. Pabis Attilát és dr. Holtzer Olivért. 
 
 
6. napirendi pont: Környezetvédelmi szabályzat módosítás 
 
Pusztai Csaba: az SZT hosszasan tárgyalta a szabályzat módosítását. 
 
18.56-kor Laboda Gábor kiment a teremből, a szavazóképesség 7 főre csökkent. 
 
Daragó István: javasolja, hogy ne várjunk megint a következő ülésig. Fogadjuk el a 
szabályzatot az SZT-n elhangzott módosításokkal. 
 
4/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással a Környezetvédelmi 
Szabályzatot a következő módosítással fogadta el: a verseny rendezője köteles a 
kiírásban megnevezni a környezetvédelmi szabályok betartásáért felelős személyt. 
 
 
7. napirendi pont: Alapszabály módosítás 
 
Dr. Némethi Zsolt: tavaly a közgyűlés után érkezett egy ügyészségi felszólalás, amely szerint 
az Alapszabályt ki kell egészíteni a nemzetközi szakszövetség alapszabályában meghatározott 
a MAMS által irányított sporttevékenység felsorolásával. Magyarán szólva a szakágakat is 
név szerint bele kell venni az alapszabályba. 
 
Daragó István: a dragbike mellé zárójelben oda kellene tenni a motoros gyorsulási 
megnevetést, valamint a salakmotor helyett a pályaversenyzést, mellé zárójelben track racing. 
 
19.05 Rieb György és Szűcs Viktor távoztak, a szavazóképesség 5 főre csökkent. 
 
Daragó István: majd ha a közgyűlés elfogadta a változtatást, akkor ráérünk a többi 
szabályzatban módosítani a kifejezéseket. 
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19.09 Laboda Gábor visszatért a terembe, a szavazóképesség 6 főre emelkedett. 
 
5/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az 
Alapszabály módosítását a következő kiegészítésekkel: a dragbike mellé zárójelben a 
motoros gyorsulási kifejezés kerül, a salakmotor kifejezés helyett pályaversenyzés (track 
racing) kerül. 
 
 
8. napirendi pont: 2009. évi Alapkiírások 
 
Daragó István: a trial és a gyorsasági Alapkiírás készült el. A többi már nála van, azokat 
igyekszik minél hamarabb átnézni. Javasolja, hogy az Elnökség automatikusan hagyja jóvá 
azokat az Alapkiírásokat, amiket ő a titkárságra eljuttat. 
 
6/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a trial és a 
gyorsasági szakág 2009. évi Alapkiírását, és automatikusan elfogadottnak tekinti azokat, 
amelyeket Daragó István a titkárságra eljuttat. 
 
 
9. napirendi pont: 2009. évi versenynaptár 
 
Pusztai Csaba: a 2009. évi versenynaptárt az enduro, a gyorsasági, a motocross, a supermoto 
és a trial szakág adta le. A dragbike, a salak és az old timer még hiányzik. Elfogadásra 
javasolja a meglévő versenynaptárokat. 
 
7/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az enduro, a 
gyorsasági, a motocross, a supermoto és trial szakág 2009. évi versenynaptárát. 
 
 
10. napirendi pont: 2009. évi sportdiplomáciai terv jóváhagyása 
 
Pusztai Csaba: a sportdiplomáciai terv első tétele (FIM tavalyi kongresszus) az előző ülésen el 
lett fogadva. Szavazásra bocsátja a hátralévő tételeket. 
 
8/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2009. évi 
sportdiplomáciai tervet. 
 
 
3. napirendi pont: Tagfelvétel 
 
Dr. Némethi Zsolt: nem javasolja felvételre a Debrecen Speedway Salakmotor SE-t, mivel 
nincs jogerős nyilvántartásba vételről szóló végzés, valamint a Ride 3231 SE-t, mivel nincs 30 
napnál nem régebbi kivonat, illetve APEH, VPOP igazolás. 
 
Tagfelvételre javasolja az Ácsi Kinizsi Sport Clubot, a Brezova Motorsport Egyesületet, a 
Central Europe Rally Kft-t, a Mókus Sport Kft-t és a Speedway Miskolc Racing Kft-t. 
 
9/E/2009.01.21 sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elutasítja a Debrecen 
Speedway Salakmotor SE, illetve a Ride 3231 SE tagfelvételi kérelmét. 
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10/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az Ácsi 
Kinizsi Sport Club tagfelvételi kérelmét. 
 
11/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Brezova 
Motorsport Egyesület tagfelvételi kérelmét. 
 
12/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Central 
Europe Rally Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
13/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Mókus 
Sport Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
14/E/2009.01.21 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Speedway 
Miskolc Racing Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
 
11. napirendi pont: Egyebek 
 

• Pusztai Csaba: a motorkiállításon költséget nem emelve 30 m2 helyett 50 m2 helyet 
kapunk. 

 
• Zólyomi Andrea: fizetési elmaradás miatt fegyelmi eljárás indult a Cross Racing Team 

Gyula ellen. Az eljárást a fegyelmi bizottság megszűntette, mivel az egyesület 
felszámolás alatt áll. Az egyesület vezetője, Lénárt Géza néhány hónapja elhunyt. A 
MAMS kívánja-e behajtani a tartozást, vagy kegyeleti okokból elengedjük? 
Pusztai Csaba: javasolja, hogy engedjük el a tartozást és zárjuk le az ügyet. 
Az Elnökség egyetért a javaslattal és kegyeleti okokra hivatkozva elengedi a Cross 
Racing Team Gyula tartozásait. 

 Daragó István: nem fizetésért nem kellene fegyelmi eljárást indítani. 
Dr. Némethi Zsolt: a befizetés mögött szabályzat áll. Ha az egyesület nem fizet, 
megsérti a szabályzatot, így jogos a fegyelmi. 

 
• Zólyomi Andrea: Mekler Zoltán panaszt nyújtott be, mivel a motocross díjkiosztón a 

díjazottak nem azokat az ajándékokat kapták, amiket a szakágvezető a honlapján 
előzetesen feltűntetett. 
Pusztai Csaba: mivel az nem hivatalos MAMS honlap, így nem áll módunkban bármit 
is tenni. 

 
További hozzászólás, illetve észrevétel hiányában a levezető elnök az ülést lezárta. 
 
 
Budapest, 2008. január 26. 
 
Jegyzőkönyvvezető:  _____________________________  
     Zólyomi Andrea 
 
Jegyzőkönyv hitelesítő: 
______________________________   ____________________________ 
 Kökényesi György        Sasvári Sándor 


